
Zápis č. 2022/1.ZO 
ze zasedání zastupitelstva obce Vyskytná nad Jihlavou 

dne 14. 2. 2022 

_________________________________________________________________________ 
22/1.1 Zahájení, prezence  

Přítomni: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel 
Pavlík, Kamil Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 
Omluveni: Miroslav Marek – pozdní příchod, Miroslava Palánová, Kamil Chudoba, 
Neomluveni: Tomáš Trněný, Vojtěch Šmergl 
Prezenční listina je přílohou zápisu. 
Hosté: Miroslav Kubát, Ivana Svobodová 
 
Paní starostka jako předsedající zahájila jednání v 18:00 hodin, konstatovala, že 
zastupitelstvo je usnášeníschopné, přítomno je 10 zastupitelů, 2 zastupitelé se omluvili.  
 
22/1.2 Jmenování zapisovatele 
Usnesení číslo 2022/1.2 ZO: zapisovatelem je určen Aleš Schwammenhöfer 
 
22/1.3 Volba ověřovatelů zápisu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že zákon 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení) umožňuje navržení a zvolení ověřovatelů zápisu ze zasedání zastupitelstva i z řad 
přítomných hostů. Vyzvala přítomné hosty k možnosti ověření zápisu. Z hostů se na ověření 
zápisu nikdo nepřihlásil. Na ověřovatele zápisu přijali návrh od předsedající zastupitelé 
Šárka Suchá a Kamil Hrůza. 
Usnesení číslo 2022/1.3.ZO: Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu Šárku Suchou a 
Kamila Hrůzu. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
22/1.4 Schválení a doplnění programu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o programu zasedání a požádala zastupitele 
o návrhy na doplnění programu. Program jednání je následující: 
1)   Zahájení 
2)   Jmenování zapisovatele 
3)   Volba ověřovatelů zápisu 
4)   Schválení a doplnění programu 
5)   Zpráva z jednání Rad obce dne 10.1.2022 a 10.2.2022 
6)   Zpráva z jednání výborů 
7)   Zpráva z jednání komisí 
8)   Veřejná vyhláška Oznámení o vydání opatření obecné povahy Změna č.2 Územního 
plánu obce Vyskytná nad Jihlavou 
9)    Žádost o projednání připojení se k mezinárodní kampani Vlajka pro Tibet 
10)  Žádost o prodej pozemku č.p. st.111 k.ú. Vyskytná nad Jihlavou – 25 m2 (garáž) 
11)  Žádost o prodej části pozemku č.p. 639/4 k.ú. Vyskytná nad Jihlavou – 14,64m2 



12)  Žádost o finanční dar Jihlavskému spolku neslyšících 
13)  Schválení dohody o provedení práce 2022 zastupitelky Šárky Suché (SPOZ) 
14) Schválení dohody o provedení práce 2022 zastupitelky Petry Dvořákové (SPOZ, 
knihovna) 
15)  Schválení dohody o provedení práce 2022 zastupitelky Hany Provázkové (kronika obce 
Vyskytná nad Jihlavou) 
16)  Schválení dohody o provedení práce 2022 zastupitele Jaromíra Vacka (sečení Rounek) 
17)  Informace obecního úřadu 
18)  Diskuze zastupitelů 
19)  Diskuze hostů 
20)  Závěr 
Usnesení číslo 22/1.4.ZO: Zastupitelstvo schvaluje navržený program jednání. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
22/1.5 Zpráva z jednání rad obce 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že se rada obce sešla od posledního 
zastupitelstva 2x, a to dne 10. 1. 2022 a 10. 2. 2022. Informovala o projednaných bodech a 
následně požádala přítomné o vznesení dotazů a připomínek.  
Projednávané body zasedání Rady obce dne 10. 1. 2022: 

- Oprava havarijního stavu kanalizace poz. č. 1689/21 a 34/1 VnJ 
- TDI na akci Oprava havarijního stavu kanalizace poz. č. 1689/21 a 34/1 VnJ  
- Smlouva o výkupu materiálově využitelného odpadu 
- Úhrada zpracování Změny Územního plánu č. 2 Vyskytná nad Jihlavou 
- Zvýšení ceny za komerční hlášení místního rozhlasu VnJ 
- Změna velikosti oken fary VnJ na pohledové štítové straně  

Projednávané body zasedání Rady obce dne 10. 2. 2022: 
- Smlouva o smlouvě budoucí na zřízení věc. břemene NN TZB Vysočina – k ú Jiřín 
- Smlouva na zřízení věc. břemene NN Nikrmajer – k ú Rounek 
- Žádost o pronájem části pozemku 683/12 a 683/13 – Jiřín 
- Smlouva o výpůjčce místa na kontejnerové stání – p č 29/3 k ú VnJ 
- Schválení odpisového plánu ZŠ, MŠ VnJ 
- Schválení návrhu na rozdělení hospodářského výsledku ZŠ VnJ  
- Schválení přeložky kabelu Cetin na pozemku před vodárnou 
- Informace vyhlášení záměru pronájmu hostince ve VnJ 
- Umístění DZ a další postup k zimní údržbě komunikace VnJ - B.Kámen  
- Nájem - uložení hasičské stříkačky v Jiříně – přesun stříkačky na Hlávkov 
- Smlouva o dílo – zpracování podkladů a žádosti o dotaci na obnovu veřejného 

osvětlení v obci 
- Smlouva o poskytování pracovnělékařských služeb 

 
Usnesení číslo 2022/1.5.ZO: Zastupitelé přijímají zprávy z rad obce Vyskytná nad Jihlavou 
dne 10.1.2022 a 10.2.2022 bez připomínek. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 



 
22/1.6 Zpráva z jednání výborů 
Rozprava: Předsedající informovala, že v období od posledního zasedání zastupitelstva dne 
14.12.2021 se nesešel žádný z výborů. 
Usnesení číslo 2022/1.6.ZO: Zastupitelé berou zprávu na vědomí.  
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
22/1.7 Zpráva z jednání komisí 
Rozprava: Předsedající informovala, že v období od posledního zasedání zastupitelstva dne 
14.12.2022 se nesešla žádná z komisí. 
Usnesení číslo 2022/1.7.ZO: Zastupitelé berou informaci na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 

22/1.8 Veřejná vyhláška Oznámení o vydání opatření obecné povahy Změna č.2 
Územního plánu obce Vyskytná nad Jihlavou 
Rozprava: Předsedající informovala o veřejné vyhlášce, kterou se oznamuje vydání Změny 
územního plánu  č. 2 obce Vyskytná nad Jihlavou a požádala o schválení této Změny č. 2. 
Usnesení číslo 2022/1.8.ZO: Zastupitelstvo obce Vyskytná nad Jihlavou schvaluje Vyhláškou 
Změnu č. 2 Územního plánu Vyskytná nad Jihlavou formou opatření obecné povahy. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
22/1.9. Žádost o projednání připojení se k mezinárodní kampani Vlajka pro Tibet 
Rozprava: předsedající informovala, že jako každoročně nás vyzval Spolek Lungta 
k podpoře nezávislosti Tibetu formou symbolického vyvěšení vlajky Tibetu na obecním 
úřadu dne 10. 3. 2022. 
Usnesení číslo 2022/1.9.ZO: Zastupitelé schvalují připojení se k mezinárodní kampani 
Vlajka pro Tibet formou vyvěšení Tibetské vlajky 10. 3. 2022. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
22/1.10 Žádost o prodej pozemku č.parc. st.111 k ú Vyskytná nad Jihlavou – 25 m2 
(garáž) 
Rozprava: předsedající informovala o žádosti manželů Mertlových z Vyskytné nad Jihlavou 
ohledně koupě pozemku, na kterém stojí jejich garáž. 
Usnesení číslo 2022/1.10.ZO: Zastupitelstvo schvaluje vyhlášení záměru prodeje pozemku 
č.p.st. 111 k ú Vyskytná nad Jihlavou – 25 m2. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 



Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
22/1.11 Žádost o prodej části pozemku č. parc. 639/4 k ú Vyskytná nad Jihlavou – 
14,64m2 

Rozprava: předsedající informovala o žádosti paní Procházkové z Vyskytné nad Jihlavou, 
která má dlouhodobě zaplocený cíp obecního pozemku č.639/4 o výměře 14,64 m2 a má 
zájem o uvedení skutečného stavu do souladu s katastrem nemovitostí. 
Usnesení číslo 2022/1.11.ZO: Zastupitelstvo schvaluje vyhlášení záměru prodeje části 
pozemku č. parc.  639/4 k ú Vyskytná nad Jihlavou – 14,64m2. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
22/1.12 Žádost o finanční dar Jihlavskému spolku neslyšících  
Rozprava: předsedající informovala o žádosti Jihlavského spolku neslyšících o finanční 
příspěvek na svou činnost.  
Usnesení číslo 2022/1.12.ZO: Zastupitelstvo schvaluje finanční dar Jihlavskému spolku 
neslyšících ve výši 1000 Kč. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
22/1.13 Schválení dohody o provedení práce 2022 zastupitelky Šárky Suché (SPOZ) 
Rozprava: předsedající informovala o potřebě schválení dohody o provedení práce pro 
zastupitelku Š.Suchou z důvodu souběhu mandátu zastupitelky a vykonávané placené práce 
pro obecní zájem (práce v SPOZ) 
Usnesení číslo 2022/1.13.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Dohodu o provedení práce  
s Š. Suchou na rok 2022. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
22/1.14 Schválení dohody o provedení práce 2022 zastupitelky Petry Dvořákové 
(SPOZ, knihovna) 
Rozprava: předsedající informovala o potřebě schválení dohody o provedení práce pro 
zastupitelku P. Dvořákovou z důvodu souběhu mandátu zastupitelky a vykonávané placené 
práce pro obecní zájem (práce v SPOZ a místní knihovně).  
Usnesení číslo 2022/1.14.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Dohodu o provedení práce  
s P. Dvořákovou na rok 2022.  
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Vlastimil Řežábek 
 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: Petra Dvořáková 

Usnesení bylo přijato. 



22/1.15 Schválení dohody o provedení práce 2022 zastupitelky Hany Provázkové 
(kronika obce Vyskytná nad Jihlavou) 
Rozprava: předsedající informovala o potřebě schválení dohody o provedení práce i pro 
svoji osobu z důvodu souběhu mandátu starostky obce a vykonávané placené práce pro 
obecní zájem (kronikářka).  
Usnesení číslo 2022/1.15.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Dohodu o provedení práce 
s H.Provázkovou na rok 2022.  
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/1.16 Schválení dohody o provedení práce 2022 zastupitele Jaromíra Vacka 
(sečení Rounek) 
Rozprava: předsedající informovala o potřebě schválení dohody o provedení práce pro 
zastupitele J. Vacka (sečení trávy na Rounku). 
Usnesení číslo 2022/1.16.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Dohodu o provedení práce  
s J. Vackem na rok 2022.  
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
22/1.17.  Informace obce 
Rozprava: předsedající informovala o aktuálním dění na obci: 
Naše vodohospodářská technická část soustavy pro dodávky vody je rozsáhlá. Využíváme vodu 

celkem ze 16 jímacích studní, několik sběrných studní, k tomu využíváme dva vodojemy a jednu 

úpravnu vody. Dále Obec provozuje několik tlakových stanic a mnoho drobných vodárenských 

stavbiček, abyste měli vždy vodu v odpovídající kvalitě. Ovšem i nám se nevyhýbají provozní 

potíže, ať jsou to pády stromů, které nám v současné době výrazně poškodily dvě z těchto studní. 

Těžaři v lese nám rozjezdili uzávěr na hlavním sběrném potrubí. Závady se odhalují vcelku 

obtížně, osobní dohlídkou lesních tras nyní v hůře přístupném terénu. Tyto poruchy nemají sice 

okamžitý vliv na množství dodávané vody, ale v nejbližší době, jak to dovolí počasí, musíme 

závady opravit. Dodávky vody pro obyvatele pěti obcí jsou plynulé a v odpovídající kvalitě.  

 

V lesích je zimní přestávka další sadby. Bohužel, i přes nepřetržité urgence není stále dokončen 

úklid lesního pozemku v údolní nivě Bělokamenského potoka a nadrcení klestu na Farské louce 

Pelhřimovskou firmou Pura Maya. To, že jim zadržujeme výplatu peněz, nás vůbec netěší. 

Budeme spokojenější, když bude dílo odvedeno. V těchto dnech došlo k výměně našeho 

určeného lesního hospodáře revírníka pana Pavla Vodičky a plánovaným řízením hospodaření 

v naších lesích byl pověřen magistrátem města Jihlavy pan Mitasch.  

 

Ostatní zařízení obce: 

Zaměstnanci obce v této době vegetačního klidu rostlinstva pracují na prořezávání náletů keřů a 

čištění různých ploch-u fotbalového hřiště VnJ, Na Hangárech i na ploše, kde bude stát čistička 

odpadních vod. Na zimní úklid chodníků Obec pořídila zametací motorový kartáč, a tak bylo 

hned vidět, že se údržba těchto ploch zlepšila a zrychlila.  



Bohužel nadále máme trampoty s technickým stavem velmi starého a výrazně opotřebeného 

traktoru. Každý měsíc je nutná nějaká oprava. Naprosto složitá je situace při poruše traktoru, 

který je potřeba k prohrnování sněhu. Nezbývá než využít pomoci místních. Zde musíme 

poděkovat za ochotu Vackovým z VnJ. 

V letošní zimě jsme se opět jako každoročně potkali se situací, kdy spojovací komunikace 

Vyskytná-Bílý Kámen byla řadu dní opakovaně zafoukaná a nesjízdná. Přestože Obec Vyskytná 

nemá tuto komunikaci v plánu zimní údržby, vyzvala starostu Bílého Kamene s otázkou, zda tuto 

spojovačku potřebují jejich obyvatelé a bylo sděleno, že nikoliv. Přesto řada řidičů do tohoto 

zavátého prostoru vjíždí a pak se složitě dostává zpět i přes zasetá pole, která tím poškozují. 

Nastala proto situace, že zemědělec ve snaze zabránit vjezdu na svá pole, nahrnul na komunikaci 

hromadu sněhu. Obec Vyskytná nad Jihlavou z obou vjezdů umístila dopravní značení zákaz 

vjezdu-silnice se neudržuje. Po částečném odtání sněhu byl zbylý sníh odstraněn a komunikace 

zprůjezdněná. Další řešení této situace s obcí Bílý Kámen probíhá. 

 

Ještě před koncem loňského roku jsme uvedli do provozu zpomalovací radar při vjezdu do obce 

Vyskytná ve směru od Plander. Výkop el. přívodu vzhledem k mnoha podzemním sítím museli 

naši zaměstnanci kopat z větší části ručně.  

Ukazuje se, že tato instalace má na rychlost řidičů požadovaný vliv.  

 

V souvislosti s generální opravou mostu ve Vyskytné bylo nutno řešit významné poruchy na 

vodohospodářské síti, jako byla oprava zborcené kanalizace pod mostem a nyní ještě kompletní 

oprava závalu obecní kanalizace na soukromém pozemku u paní Dvořákové a pana Vody.  

V souvislosti tím jsme věděli, že musíme opravit horskou vpusť v prostoru přes komunikaci mezi 

Vránovými a Čechovými. Po odkrytí tohoto prostoru jsme zjistili, že dřívější stavitelé tohoto díla 

si ulehčili práci a odtok do kanalizačního sběrače zaústili jenom částečně a zbytek zabetonovali. 

Profil horské vpusti je 45 x 50 cm a jeho odtok byl v ploše 8 cm. Tekoucí voda se zde ve značné 

míře zadržovala a tekla vrchem po asfaltové vozovce. To může vysvětlovat i hromadění vody při 

intenzivnějších deštích před mostem.  

V těchto dnech byla obci předána druhá část projektové dokumentace na připojení nového 

/celkem třetího/ vrtu v lokalitě V Krytu do soustavy vodojemu a úpravny Hlávkov. Takže se zde 

budou provádět naráz tři stavby, a to Vodojem a úpravna vody s napojením vrtů H1 a H1A a 

posilujícího vrtu HV1 a také přístupová cesta k vodojemu.  

 

V současném období nás velmi trápí síť veřejného osvětlení. Nejhorší stav je v Jiříně, kde jsou 

lampy staré až 70 roků. Připravujeme podání žádosti o dotaci a projekty na výměnu maximálně 

úsporného veřejného osvětlení ve všech našich obcích.  

Obec má již na skladě nové vodoměry předního světového výrobce systémového ultrazvukového 

měření odběru vody. Tyto vodoměry měří spotřebu již od 1 litru. Jsou zárukou, že každý litr vody 

bude přesně zaregistrován a vyúčtován.  Po instalaci vodoměrů v příslušných časech budou 

pracovníci obce s potřebnou elektronikou procházet obcemi a zvenku, aniž k vám do bydliště 

vstoupí, provedou odečty spotřeby.  Ukazuje se stav, kdy bude třeba přejít na častější odpočty, ať 

již z důvodu potřebných častějších odečtů nebo zavedení záloh na platbu za vodu. Systému 

DataInfo umožní našim účetním efektivněji a snadněji zpracovávat fakturační období.  

 

Upozornění:  

Masopustní průvod VnJ bude v sobotu 26.2.2022 (tedy změna z původního data 19.2.) 

 

V 18:51 nově příchozí Miroslav Marek, nyní zastupitelů 11. 

 



Mobilní jarní sběr velkoobjemového a nebezpečného odpadu proběhne ve všech obcích v sobotu 

26.3.2022 podle rozpisu: 

Jiřín:         10h - 10:30h 

Hlávkov:  10:40h - 11h 

Rounek:   11:10h - 11:30h 

VnJ:           11:40h -  12:h 

 

Připomínáme možnost využívání nových autobusových spojů 

2 NOVÉ okružní spoje v pracovní dny:  

Jihlava – Vyskytná n/J – Jihlava: 

z JI v 10.15h (spoj č.12),  

z JI Ve 21.15h (spoj č. 24) 

 

O víkendu: Jihlava – Vyskytná n/J – Jihlava: 

z JI v 8,15h (spoj č. 101),  

z JI v 11.15h (spoj č. 103),  

z JI v 17.15h(spoj č. 105)  

 

Usnesení číslo 2022/1.17.ZO: Zastupitelstvo bere informace obce na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Jaromír Vacek, Hana Provázková, Václav Vacek, Pavel Pavlík, Kamil 
Hrůza, Jiří Čermák, Šárka Suchá, Petra Dvořáková, Vlastimil Řežábek, Miroslav Marek 

Proti hlasovali: nikdo 
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
22/1.18 Diskuze zastupitelů 
Předsedající předložila zastupitelům fotografie z přípravných prací na moštárně. V.Vacek 
upřesnil průběh stavebních prací a upozornil na možnou příčinu vlhkosti v objektu – vysoká 
hladina studny ve sklepě, kde je hladina 40 cm nad úrovní podlahy moštárny. Navrhl 
stavební řešení ohledně odvlhčení obvodového zdiva vnitřní drenáží. 
Předsedající dále informovala, že u rybníku Šímák byl odpadkový koš, který byl opakovaně 
poškozován, opakovaně našimi zaměstnanci opravován a vloni zjara dokonce vyměněn za 
nový, ale z důvodu opětovné devastace byl minulý týden tento koš nakonec odstraněn. 
Předsedající připomněla výměnu staré boudy na hřišti za náhradní sklad pro věci SPOZ. 
V diskuzi bylo dojednáno pořízení montovaného plechového skladu. 
J.Čermák uvedl podnět p.Dohnala, že se u jeho domu propadá kanalizace a je třeba stav 
řešit. Bude provedena kontrola v tomto místě a následně zajištěna oprava. 
 
22/1.19 Diskuze hostů 
Paní Svobodová se dotázala na opravený KD Hlávkov a jaký je další záměr využití. 
Místostarosta odpověděl, že se tam každý týden schází místní spoluobčané, jsou zde 
pořádány drobné akce a setkání a je zájem i z okolních obcí a místních částí o vypůjčení 
objektu. 
 
22/1.20 Závěr 

Zastupitelstvo bylo ukončeno 14.2.2022 v 19:35 hod. 
 
Zapsal dne 14.2.2022 Schwammenhöfer 
Ověřovatelé: Šárka Suchá a Kamil Hrůza 


